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Røysting 
 
Det var 14 representantar til stades. 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkesutvalet tek sak om innføring av AutoPASS som betalingsmiddel på ferjer og innføring av AutoPASS-
regulativet til orientering. 
 
 
Protokollmerknad 
 
Renate M. Klepsvik (FrP) sette fram slik protokollmerknad: 
 
FrP meiner at den nye autopassordninga må søkja å finna løysingar for dagpendlarar slik at det vert lagt inn 
«tak» på kostnad pr mnd, det må også jobbast vidare med større parkeringsareal på fergekaiane i fylket. 
 


